



Date: 30 October, 2019

التاريخ: 30 أكتوبر، 2019

Press Release

بيان صحفي

The Central Bank of the UAE (CBUAE) announced that, effective, Thursday 31 October 2019, it will lower interest rates applied to the issuance of its Certificates of Deposits in line with the decrease in interest rates on US Dollar, following the Federal Reserve Board's decision to decrease the Federal Funds Rate by 25 basis points at its meeting of today.

The Repo Rate applicable to borrowing short-term liquidity from CBUAE against Certificates of Deposits has also been decreased by 25 basis points.

Certificates of Deposit, which CBUAE issues to banks operating in the country, are the monetary policy instrument through which changes in interest rates are transmitted to the UAE banking system.

أعلن المصرف المركزي أنه سيقوم، اعتباراً من يوم الخميس 31 أكتوبر 2019، بخفض أسعار الفائدة المطبقة على شهادات الإيداع التي يصدرها، وذلك تماشياً مع انخفاض أسعار الفائدة على الدولار الأمريكي، إثر قرار مجلس الاحتياطي الفدرالي بخفض سعر الفائدة على الأموال الفيدرالية بـ 25 نقطة أساس في اجتماعه اليوم.

كما تم خفض سعر إعادة الشراء (الريبو) الذي ينطبق على اقتراض سيولة قصيرة الأجل من المصرف المركزي بضمن شهادات الإيداع بـ 25 نقطة أساس.

وتمثل شهادات الإيداع التي يصدرها المصرف المركزي للبنوك العاملة في الدولة أداة السياسة النقدية التي يتم من خلالها نقل آثار تغيير أسعار الفائدة إلى النظام المصرفي في الدولة.